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Protokół Nr XLIV/22 

z XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 31 sierpnia 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy ul. 

Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek, 

przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji zajęć oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42  

ust. 3 Karty Nauczyciela w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę 

Łobżenica.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Złotów o uznanie 

lasów na terenie Gminy Łobżenica za ochronne.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejścia  

i przejazdu na działce nr 1087/6 położonej w obrębie ewidencyjnym Łobżenica, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych położonych w miejscowości Łobżenica, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy stanowiących własność Gminy 

Łobżenica.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Sportowej 21 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty,  

o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 roku  

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok.  

18. Interpelacje, zapytania radnych. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

O godzinie 14:00 otworzył XLIV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

 



3 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem  

w obradach sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz osoby oglądające transmisję z obrad dzisiejszej sesji.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor 

Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska, Dyrektor Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot, Dyrektor Centrum 

Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy Aleksandra Baumann, Radca 

Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska oraz sołtysi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zwrócił się z prośbą do radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Poinformował, 

że Rada jest w komplecie. 

Poprosił Panią Dyrektor Aleksandrę Baumann o podejście na środek sali sesyjnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej złożył gratulacje Pani Aleksandrze Baumann  

z powodu wyboru na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej w Łobżenicy. Oznajmił: 

„Chciałbym Pani życzyć, aby ta wizja, którą Pani opisała w programie, spełniła się 

oczywiście. Życzę tego, aby Pani spełniała swoje marzenia, a poprzez spełnianie marzeń, aby 

poziom nauczania w Łobżenicy wzrósł, aby Pani zbudowała dobry zespół. (…) Życzymy Pani 

tego z całego serca, no i oczywiście, żeby to wszystko było z ogromną korzyścią dla dzieci, 

tego co jest istotą funkcjonowania szkoły”.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy 

Aleksandra Baumann 

Podziękowała Panu Burmistrzowi oraz radnym za tak ciepłe przyjęcie. Powiedziała:  

„Ja również sobie życzę, żeby koncepcja, którą przedstawiłam podczas konkursu, stopniowo 

oczywiście była realizowana”. Poinformowała, że podejmie działania, aby placówka, którą 

będzie kierowała, była nie tylko „szkołą nowoczesną, ale także kultywującą podstawowe 
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wartości takiej jak prawda, dobroć, patriotyzm”. Dodała: „Chciałabym, aby absolwenci mojej 

szkoły, myślę, że to nie będą górnolotne słowa, byli absolwentami, którzy nie będą się 

wstydzić tego, z jakiej gminy, z jakiej miejscowości pochodzą, że będą w pełni wyposażeni  

w kompetencje, umiejętności, które pomogą im w zdobywaniu nowej wiedzy, przygotują ich 

do życia w jakże trudnym tym XXI wieku”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Przewodniczącego Kazimierza Wasiaka o podejście na środek sali sesyjnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej złożył gratulacje Panu Kazimierzowi 

Wasiakowi z powodu otrzymania Brązowego Krzyża Zasługi za działalność samorządową. 

Poinformował: „Działalność samorządowa zawsze Panu towarzyszyła, prawie od początku 

samorządu, bo od 1990 roku”. Oznajmił, że Pan Kazimierz Wasiak obecnie drugą kadencję 

jest Przewodniczącym Rady Powiatu.  

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „Za to wszystko oczywiście ten krzyż się absolutnie 

należy. My czujemy się przez to wyróżnieni”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział: „Jest mi niezmiernie miło, iż w taki sposób pogratulowaliście mi Państwo tego 

odznaczenia i jest to w jakiś sposób zwieńczenie dotychczasowej mojej działalności 

samorządowej. (…) Myślę, że to jeszcze nie koniec moich działań. Jeżeli zdrowie pozwoli, 

będę chciał funkcjonować w samorządzie dalej. Oczywiście, o ile uzyskam na to poparcie”. 

Pan Przewodniczący podziękował za wszystkie złożone gratulacje oraz życzenia. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos  

w tym temacie. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.  

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XLIII 

sesji w dniu 27 czerwca 2022 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Następnie otworzył 

dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą informacji Pana Burmistrza (załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek, 

przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji zajęć oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 

Karty Nauczyciela w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że temat omawiany był na komisjach. Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu 

Mariuszowi Wiśniewskiemu. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował: „Obecna uchwała jest to uchwała po autopoprawce, ponieważ w paragrafie 

pierwszym, punkt drugi skrócono zapis, zdanie konkretnie do: powierzono stanowisko 

kierownicze”. Pozostałą „część w zasadzie inne przepisy regulują tego zdania i w związku  

z tym zostało to wykreślone”. 

Powiedział, że taką uchwałę już podejmowaliśmy, ale nastąpiły zmiany przepisów. Oznajmił, 

że w poprzedniej uchwale, w punkcie drugim i trzecim tabeli w paragrafie drugim, zawarto 

różnice tygodniowe obowiązującego wymiaru godzin nauczycieli realizujących zajęcia  

w grupie dzieci sześcioletnich i młodszych ze względu na proporcje wiekowe. Kontynuował: 

„I to się głównie tyczy do przedszkola. Przepisy ustawy Karta Nauczyciela nie zawierają 

przepisów prawnych na takie zróżnicowanie. Powyższy zapis został zmieniony”. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski poinformował, że projekt uchwały został 

zaopiniowany przez związki zawodowe. Dodał, że podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/396/22 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek, przyznawania 

zwolnień od obowiązku realizacji zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela  

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Łobżenica - wraz  

z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała stanowisko dla radnych  

w sprawie wniesionej petycji. Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Andrzejowi 

Dziamarze. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że petycja dotyczy utworzenia młodzieżowej rady gminy. Komisja ustaliła, że 

w 2005 r. została podjęta uchwała w tej sprawie, wraz z nadaniem statutu. Powiedział, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje za zasadne podjęcie działań zmierzających do 

przywrócenia funkcjonowania Młodzieżowej Rady Gminy Łobżenica i „jednocześnie zwraca 

uwagę na to, że w głównej mierze wszystko zależy od zaangażowania młodzieży w pracę na 

rzecz naszej gminy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że nasza Gmina miała okazję współpracować z młodzieżą we wcześniejszych 

latach. Dodał, że można reaktywować młodzieżową radę. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Dostrzegł potrzebę reaktywowania młodzieżowej rady gminy. Powiedział: „To jest 

budowanie państwa obywatelskiego, ale to jest przede wszystkim przygotowywanie 

młodzieży czy uświadamianie poprzez młodzież też osób starszych, bo tak naprawdę 

mieszkańcy nie wiedzą, jak funkcjonuje samorząd. Nie wiedzą co my możemy, jakie są 

zadania własne, co bardzo często budzi wiele nieporozumień, kontrowersji”.  

Oznajmił, że młodzieżowa rada gminy mogłaby pełnić funkcję doradczą. Stwierdził, że warto 

wysłuchać młodych mieszkanców. Poinformował, że jednym z punktów koncepcji pracy Pani 

Dyrektor Aleksandry Baumann było powołanie młodzieżowej rady gminy. 

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „Myślę, że to powinna być młodzież świadoma, czyli 

ósma klasa, szkoła ponadgimnazjalna, ewentualnie osoby niezwiązane może ze szkołami,  

a mieszkające w Łobżenicy, które by zechciały. I tutaj wspólnie powinniśmy popracować, 

żeby taki organizm stworzyć, a potem, żeby rzeczywiście autentycznie działała”. Dodał: 
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„Także Pani Dyrektor. Tutaj bardzo się cieszę z tej inicjatywy. Jeżeli Rada Miejska tą petycję 

poprze, a na komisjach była ta ocena pozytywna, to powinny być efekty”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Pamiętam tamte czasy, gdzie była młodzież z liceum i najstarsze roczniki  

z gimnazjum”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził: „Szkoda, że tak późno, (…) żeby ta rada została powołana czy reaktywowana. 

Szkoda. Dlaczego ? Dlatego, że ja bodajże 2015 lub 2016 na tej sali sesyjnej wnioskowałem  

o taką radę i wtedy było tak powiedziane, że to nie zda egzaminu”. Zapytał: „Co się zmieniło 

w poglądzie Panie Burmistrzu, że Pan zmienił zdanie na ten temat ?” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że w przypadku młodzieżowej rady gminy ważną kwestią jest zainteresowanie ze 

strony młodzieży oraz wsparcie ze strony osób dorosłych i nauczycieli. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Pan Radny pomylił chyba z Samorządem Mieszkańców”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował: „Dojdę do protokołów i pokażę”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/397/22 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Złotów  

o uznanie lasów na terenie Gminy Łobżenica za ochronne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na wszystkich komisjach. Oznajmił, że nadleśnictwu 

chodzi o zwiększenie terenów lasów ochronnych. Kontynuował, że Komisja Komunalna 

opowiedziała się przeciwko podjęciu uchwały. Wniosek nadleśnictwa nie uzyskał również 

poparcia Komisji Finansowej. Dodał: „Wszyscy radni są w temacie. Wczoraj był pan leśnik. 

Jeszcze nam wytłumaczył, na czym to polega, ale są też pewne zastrzeżenia, obawy”.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że nadleśnictwo, w imieniu Ministerstwa Rolnictwa, zwróciło się do Rady  

o opinię. Powiedział: „Bardzo mocno ich interesują sprawy ochrony lasów. Ale gdzie są ci 

Panowie Ministrowie, gdzie są leśnicy czy nadleśniczy i ci inni, kiedy myśmy dopominali się 

o to, żeby ograniczyć szkody łowieckie na terenie, mówmy szczerze, całej gminy”. 

Kontynuował: „Pojechaliśmy z petycją do Wojewody. Petycja została złożona. I co ? Nawet 

odpowiedzi nie otrzymaliśmy, tylko zostaliśmy sami sobie. Zignorowali moim zdaniem nawet 

takie osoby jak Pana Burmistrza czy Pana Zastępcę. I mają gdzieś, a teraz chcą u nas znowu 

jakieś ograniczenia robić, bo to się wszystko wiąże z ograniczeniami. Uważam, że działanie, 

to jest takie podchodzenie od tyłu, związane prawdopodobnie, można się domyślać, związane 

z parkiem krajobrazowym”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poinformował, że w dniu wczorajszym Komisja Finansowa mogła usłyszeć od pracownika 

Lasów Państwowych argumenty za oraz przeciw. Poprosił Pana Przewodniczącego  

o uszczegółowienie kwestii zwiększenia obszaru lasów ochronnych na terenie gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że opinia rady nie jest wiążąca. Dodał, że minister podejmie decyzję według 

swojego uznania. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Wyraźnie pytają nas, proszą o opinię. Gdybyśmy zlekceważyli, tematem się nie 

zajęli, rozumiem, że mają prawo zrobić to, co uważają”. Poinformował, że opinia rady jest 

załącznikiem do wniosku kierowanego do ministra. Oznajmił: „O tym, czy ten dany minister 

weźmie to pod uwagę, to już nie nasza rzecz się martwić”. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że nasza gmina jest gminą typowo rolniczą. Powiedział: 

„Mieszkańcy (…) dzisiaj są już tak przewrażliwieni. Jeśli mają na przykład szkody na swoich 

polach przy lesie, oni się nie pytają, kogo to jest zwierzyna. Ta zwierzyna jest z lasu. Oni się 

nie pytają, jaki OHZ, kto wypłaca odszkodowania, tylko mówią, że to jest ich zwierzyna  

i niezadowoleni są z poniesionych kosztów i strat”. 

Kontynuował: „Jak mieliśmy rozmowy na temat parku krajobrazowego to mieszkańcy  

w danych wioskach, gdzie to miało miejsce, powiedzieli nam wprost. Spróbujcie podnieść 

rękę. I my teraz mamy wobec naszych mieszkańców podejmować”. Leśnik „nam tłumaczył. 

To nie jest to samo, co park krajobrazowy, tu nic nie powinno nam grozić, bo to jest tylko 

troska ich, w inny sposób będą gospodarować tymi drzewami, się zajmować”.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył kwestię obszarów objętych Naturą 2000. 

Oznajmił: „Ta Natura 2000 dopóki jest daleko od nas, to mówimy, że jest pięknie, jest 

krajobraz, jest zadbane, ok, ale ci, co mieszkają gdzieś w pobliżu, to już są pewne kryteria, 

które w Naturze 2000 nie wolno robić, nie wolno zbliżać się czy pewnych prac wykonywać. 

Nie czas, żeby dzisiaj o tym mówić, ale to też ma swoje znaczenie”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na terenie gminy jest ponad 800 ha lasów uznanych za 

ochronne. Powiedział: „Myślę, że nie zrobimy krzywdy jeśli to zostawimy na tym samym 

poziomie co jest, czyli za odrzuceniem uchwały”. Dodał, że radni wyrażą swoje stanowisko  

w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił: „Zdajemy sobie sprawę ile ograniczeń dała nam Natura 2000. Mamy też 

gospodarstwa rolne, które naprawdę były zblokowane, chciały się rozbudować i nie mogły”. 

Nawiązał do kwestii zwiększenia obszaru lasów ochronnych: „Za tym coś stoi takiego, że 

możemy na przyszłość się zblokować i mieć z tej przyczyny jakieś obwarowania”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że dzisiaj zwraca się do nas Nadleśnictwo Złotów. Dodał, że następne może być 

Nadleśnictwo Kaczory. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Złotów o uznanie lasów na terenie Gminy Łobżenica za 

ochronne. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 1 głosem „za”, 9 głosami „przeciw” 

oraz 5 głosami „wstrzymującymi się”, nie podjęła uchwały w sprawie zaopiniowania 

wniosku Nadleśnictwa Złotów o uznanie lasów na terenie Gminy Łobżenica za ochronne. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przejścia i przejazdu na działce nr 1087/6 położonej w obrębie ewidencyjnym Łobżenica, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poinformował, że działka nr 1087/6 położona jest przy ul. Wyrzyskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/398/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejścia  

i przejazdu na działce nr 1087/6 położonej w obrębie ewidencyjnym Łobżenica, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych położonych w miejscowości Łobżenica, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie 

ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/399/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanych położonych w miejscowości Łobżenica, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych przy ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy stanowiących własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/400/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 
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położonych przy ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych przy ul. Sportowej 21 w Łobżenicy, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/401/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Sportowej 21 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Oznajmił, że chodzi o nieodpłatne nabycie przez Gminę nieruchomości w miejscowości 

Ferdynandowo, z przeznaczeniem jej na boisko sportowe. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/402/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty,  

o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 roku o przeciwdziałaniu 

nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat został omówiony na komisjach przez Panią Skarbnik. Następnie 

otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił Panią Skarbnik o przybliżenie omawianego projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła: „Niedochodzenie rekompensaty w związku z opóźnieniami w transakcjach 

handlowych to jest takie dodatkowe narzędzie, w które zostali wyposażeni przedsiębiorcy 

przy okazji dostosowania polskiego prawa do warunków unijnych. (…) To był przepis, który 

bardzo długo był przepisem martwym. Ja ten projekt uchwały to już miałam przygotowany  

w 2017 r. Natomiast było tak dużo rozbieżności co do stosowania, interpretacji, nawet 

orzeczeń sądowych”. 

Kontynuowała: „Idea polega na tym, że dotyczy to transakcji handlowych, czyli nie 

związanych z podatkami, żeby była jasność. Problem polega na tym, że ta ustawa 

wprowadziła stawki uzależnione od kwoty należności, czyli do 5 tys. zł jest to równowartość 

40 euro, powyżej 5 tys. do 50 jest to 70 euro i powyżej 50 tys. jest to 100 euro wyliczone po 

kursie średnim Narodowego Banku Polskiego według stanu na koniec miesiąca 

poprzedzającego miesiąc powstania tej zaległości”. 
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W dalszej części wypowiedzi Pani Skarbnik oznajmiła: „Problem polegał na tym, że na 

przykład jeżeli kontrahent spóźnił się chociażby jeden dzień z płatnością na naszą rzecz, to 

nie dość, że płacił odsetki za opóźnienie, powinna być z automatu naliczona właśnie ta kwota 

40 euro i należałoby ją zapłacić bez uprzedniego wezwania. I tak jak w przypadku większych 

kwot to jakieś ma uzasadnienie. Natomiast przy niewielkich kwotach, tak jak my mamy na 

przykład z tytułu czynszów dzierżawnych, kiedy te miesięczne płatności są rzędu 100 zł, 

nawet mniej i my byśmy musieli obciążyć takiego naszego dłużnika kwotą 40 euro, 

równowartość 40 euro. Oczywiście ta osoba  jest uprawniona do wystąpienia z wnioskiem do 

Burmistrza czy o umorzenie, czy o odroczenie i tak dalej. Natomiast jeżeli by się okazało, że 

nie chce nam tej należności zapłacić to musimy wystąpić do sądu”. 

Następnie Skarbnik Gminy Danuta Dubicka powiedziała: „W związku z tym, że od jakiegoś 

czasu regionalne izby obrachunkowe też wskazują, że jest to niedochodzenie dochodów 

jednostek samorządu terytorialnego i wskazują na możliwość naruszenia dyscypliny finansów 

publicznych, możliwe jest niedochodzenie pod warunkiem podjęcia stosownej uchwały przez 

Radę Miejską. Ta nasza uchwała dotyczy tych (…) kwotowo najmniejszych należności, 

ponieważ ustawa mówi w ten sposób, do pięciu tysięcy, czyli jeżeli zaległość wyniesie nawet 

jeden grosz, to my musimy tego naszego dłużnika obciążyć tą kwotą 40 euro”. 

Pani Skarbnik kontynuowała: „Jeżeli my mamy płatników, którzy nam płacą co miesiąc 

powiedzmy, mam tutaj zestawienie nawet takie, jakie to są kwoty, żebyście Państwo mieli 

świadomość. To są kwoty kilkudziesięciu złotych, kilku złotych nawet. (…) Nasz dłużnik 

zapłacił po terminie z różnych powodów. Nie miał pieniędzy, może przespał. Odsetki musi za 

opóźnienie zapłacić, ale jeżeli na przykład płatność wynosi 8 zł i on nam to uregulował po 

kilku dniach, z opóźnieniem oczywiście, i my z automatu obciążamy go dodatkowo 

równowartością tych 40 euro, to jest około 190 zł na dzień dzisiejszy”. Dodała: „Uważam, że 

jest to też ustawa nie do końca doprecyzowana. Wskazuje się, że niezbędne są zmiany. 

Natomiast to co się obserwuje w praktyce jest to niedochodzenie dochodów Gminy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik o omówienie autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że projekt uchwały przygotowano wcześniej i został zmieniony publikator ustawy 

o finansach publicznych na aktualny. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że na Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odbyła się wielowątkowa 

dyskusja dotycząca omawianego tematu. Dodał, że komisja wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy 

z dnia 8 marca 2013 roku o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach 

handlowych wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/403/22 w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której 

mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 roku o przeciwdziałaniu 

nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych - wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że jest autopoprawka dotycząca załącznika do projektu uchwały. Poprosił  

o zabranie głosu przez Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała o dodatkowych środkach otrzymanych w związku z refundacją wydatków  

w ramach funduszu sołeckiego z roku ubiegłego - kwota ponad 115 tys. zł. Dostrzegła 

konieczność wprowadzenia do budżetu dodatkowych środków na zabezpieczenie dowozu 

uczniów do szkół. Oznajmiła, że kwota uzyskana w wyniku przetargu przewyższa 

zabezpieczone środki. 

Kontynuowała: „Ponadto była jeszcze taka potrzeba, że Centrum Administracyjno-Finansowe 

musiało przeliczyć te środki, ponieważ one były zabudżetowane pierwotnie na wynagrodzenia 
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wraz z pochodnymi opiekunów dzieci podczas przewozów. To zostało skorygowane i kwota 

zwiększonych środków wynosi 163 tys. zł”. 

Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że dodatkowe środki będące częściową refundacją 

wydatków poniesionych w ramach funduszu sołeckiego zostały przeznaczone na wydatki 

związane z obsługa długu. Oznajmiła, że stawki WIBOR od początku roku do końca czerwca 

zwiększyły się kilkukrotnie.  

Powiedziała, że dodatkowe 163 tys. zł na dowozy uczniów do szkół zostało sfinansowane 

wolnymi środkami na rachunku, wynikającymi z art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach 

publicznych.  

Skarbnik Gminy Danuta Dubicka kontynuowała, że deficyt budżetu zostanie zwiększony  

o kwotę 163 tys. zł. Dodała, że deficyt nie będzie finansowany zewnętrznymi środkami 

zwrotnymi, tylko tzw. wolnymi środkami. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. Oznajmił, że 

autopoprawka musiała zostać wprowadzona, aby nie zwoływać w trybie pilnym dodatkowej 

sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 2022-2034 wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/404/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

2022-2034 - wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że Pani Skarbnik omawiała projekt uchwały na komisjach. Poinformował  

o autopoprawce. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Najważniejsze zapisy tej zmiany uchwały budżetowej dotyczą nowych zadań, 

które tam zostały wprowadzone, jak i zwiększonych środków. (…) Już Pani Skarbnik mówiła 

o tej autopoprawce i tutaj też to się znalazło w projekcie uchwały budżetowej, który będziemy 

właśnie z tą autopoprawką rozważać”. 

Poinformował, że mamy trzy nowe zadania inwestycyjne. Kontynuował: „Właściwie jedno to 

można powiedzieć, że jest to jest stare zadanie, gdzie była wykonana dokumentacja w tym 

roku, ale środki wygasły i trzeba je na nowo wprowadzić do budżetu. To są Rataje, chodnik 

plus oświetlenie”. Oznajmił, że nowe zadania to budowa oświetlenia w miejscowości 

Dźwierszno (do cmentarza) oraz Liszkowo (w kierunku do lasu). 

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował o zwiększeniu przychodów  

z wolnych środków finansowych. W związku z tym doszło do zwiększenia deficytu 

budżetowego, „który nie generuje dodatkowo sięgania do źródeł instrumentów kredytowych, 

a środków wolnych, które pozostają  w budżecie w związku z rozliczeniami wcześniejszymi”. 

Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok wraz z autopoprawką. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/405/22 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok - 

wraz z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 18 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły interpelacje radnego Ryszarda Biniaka, na 

które zostały udzielone odpowiedzi. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w sprawie interpelacji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 19 Wolne głosy i wnioski 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował wszystkim osobom, które zaangażowały się w dożynki gminne. Powiedział: 

„Wielkie podziękowania dla rolników. Myślę, że byli zadowoleni. Pewnie jakieś 

niedociągnięcia były, bo nigdy to nie jest tak, że wszystko się uda, ale tutaj pracownicy, 

Gminne Centrum Kultury, wszyscy się mocno w to zaangażowali i uważam, że to jest nasze 

sztandarowe spotkanie w roku, bardzo ważne, które pokazuje charakter tej gminy, pokazuje 

wspólnotę”. 

Pan Burmistrz poinformował, że uczestniczył w kilku dożynkach w ościennych gminach. 

Stwierdził: „Było dobrze, ale te łobżenickie dożynki to było coś zupełnie wyjątkowego i tak 

jest od lat. (…) Wszyscy powinniśmy być z tego dumni, z tego ogromnego potencjału, który 

w tym jednym dniu widać w tym korowodzie, widać na tym stadionie”. Powiedział, że wiele 
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lat pracy władz Gminy, radnych, sołtysów oraz organizacji pozarządowych przynosi 

pozytywne efekty. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Wiem, że nam naprawdę zazdroszczą, że to jest 

wielka wartość”. Podziękował pracownikom Urzędu Miejskiego, Gminnego Centrum Kultury 

oraz sołectwom.  

Pan Burmistrz dodał: „Są różne okoliczności, które decydują, gdzie, kiedy i co robimy. To są 

nieraz celowane pieniądze. Nie da się po prostu wszystkiego. Nie da się. I tak robimy sporo 

na terenie gminy i ciągle podnosimy standard życia w poszczególnych sołectwach”. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Podziękował Burmistrzowi Łobżenicy za działania podjęte na plaży w Gródku Krajeńskim. 

Powiedział: „Wiem, jak wygląda sytuacja, ale bym prosił, żeby dalej Pan Burmistrz próbował 

coś nakłonić, bo droga wojewódzka z Luchowa do Dźwierszna kończy się. Coraz gorzej się 

robi. Naprawdę już nie idzie przejechać. Powiatowe też są w strasznym stanie, no ale 

wojewódzka jest makabryczna”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że każdy zarządca powinien zajmować się swoimi drogami. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Krzysztof Matejek 

Poprosił Pana Przewodniczącego Kazimierza Wasiaka o zwrócenie uwagi Panu Staroście, aby 

udzielał odpowiedzi na pisma. Poinformował: „Pisma wysyłamy do Pana Starosty  

z podpisami i żadnej odpowiedzi”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Nawiązał do kwestii drogi wojewódzkiej nr 242. Oznajmił: „W ostatnim okresie był najazd 

marszałków na Łobżenicę. Był Marszałek Grabowski, był Marszałek Jankowiak bezpośrednio 

odpowiedzialny za drogi wojewódzkie. Byliśmy w Dźwiersznie, bo została zakończona 

inwestycja chodnika. (…) Marszałek Bogusławski też. (…) Byli wszyscy obstawieni przez 

sołtysów i radnych. Jeden z Panów Marszalków odpisał, że to był majstersztyk jeżeli chodzi  

o zabieganie o drogę wojewódzką. Wszystko to przekazaliśmy. Wszędzie poszły pisma. 

Będziemy dusić”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał, czy most             * został już oddany do użytku. Poinformował o prośbie mieszkańców 

Łobżenicy, aby firma        * nie stawiała swoich pojazdów na parkingu koło kościoła, 

ponieważ „zasłaniają wyjazd, szczególnie z tej strony od szosy, zasłaniają wyjazd z ulicy 

bocznej”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że jesteśmy przed oddaniem do użytku czterech inwestycji: kino za rogiem, most 

           *, Warsztat Terapii Zajęciowej i centrum przyrodniczo-edukacyjne w Chlebnie. 

Oznajmił: „Jeżeli chodzi konkretnie o most. Wszystkie dokumenty są złożone do nadzoru 

budowlanego i ciągle uzupełniamy dokumenty, o które proszą. Wydaje mi się, że w ciągu 

najbliższych dwóch tygodni już sprawa zostanie sfinalizowana. To samo dotyczy kina za 

rogiem. Warsztaty terapii mamy gotowe. Ustalamy termin oddania, takiego z Radą Miejską,  

z Radą Miejską z Wyrzyska również. Rozstrzygnięte są dwa przetargi jeżeli chodzi  

o Chlebno. Na wyposażenie i tak zwane działania miękkie, edukacyjne”.  

Następnie Pan Burmistrz poruszył kwestię firmy       *. Poinformował: „Pozwoliłem 

garażować na noc na naszym dolnym parkingu, bo przecież nikomu to nie przeszkadzało, pod 

jednym warunkiem, że o godzinie siódmej rano te samochody (…) stąd wyjeżdżają.  

No i samochody zaczęły wyjeżdżać od 7:30 do 8:00, wtedy kiedy pracownicy przyjeżdżają, 

bo zasada jest taka, że pracownicy parkują na dole. Górny parking ma być dla klientów. 

Doszło do jakiegoś nieporozumienia”.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że obecnie samochody firmy parkują na parkingu przy 

szkole. Stwierdził: „Teraz się zacznie problem, bo za chwilę zaczyna się szkoła, jutro. Już 

widzę ten kocioł”. Poprosił, aby ktoś z radnych porozmawiał z firmą         *. Oznajmił, że jej 

pojazdy mogłyby parkować za budynkiem urzędu i wyjeżdżać do godziny 7:15. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz poinformował o przypadku, kiedy pojazd stojący 

na parkingu dla interesantów stoczył się i uszkodził budynek urzędu. Powiedział: „Ludzie 

podjeżdżają, zostawiają samochód, zapomną zaciągnąć hamulec i auto leci. Rozmawiamy, 

czy (…) próg zrobić przy zjeździe na dół, zwalniający, że ten samochód, nawet jak się 

potoczy, to się zatrzyma. Zastanawiamy się nad tym, co zrobić”. 
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Ad. 30 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:06 zakończył obrady XLIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk        /-/ Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz art. 24 ust. 1 

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej - 

4.5.2016 L 119/1. 

 


